

赴美留学行前准备介绍会

Pre-departure Orientation for F-1 Students

第一场 **First Session** : 周五 7 月 20 日 14:00 - 16:00

第二场 **Second Session**: 周一 7 月 30 日 14:00 - 16:00

活动地点: 美领馆文化处 南京西路 1376 号上海商城东峰 540 室

美领馆文化处将于近日举行两场留学美国行前准备说明会。

Public Affairs Section of U.S. Consulate General Shanghai will hold two sessions of pre-departure orientation for F-1 students.

该活动是为已获得 F-1 签证的, 即将于今年赴美求学的学生们举办的。

These two sessions are only for students who already have their F-1 visas and are going to study in the US this year.

我们将邀请美国大学生和中国留学生为大家介绍美国的校园生活, 分享他们的经验和建议, 并介绍留学前的一些必要准备。现场有充分时间与场下观众互动。

We will invite American college students and returned Chinese students to share with their living and studying experience in the US campus. There will be Q&A session.

本次活动将以英文进行。

The sessions will be conducted only in English.

本活动仅对已获得 F-1 签证的学生及其家长开放。届时到场学生请务必携带护照, 家长请出示身份证件。

The sessions will be only open to students who already have their F-1 visas and their parents. Please bring your passports and ID card to enter.

报名方式 Reservation websites :

第一场报名网址 First Session :

<http://shanghaipdo.vasee.com>

第二场报名网址 Second Session :

<http://shanghaipdo2.vasee.com>

活动座位有限, 先到先得。每人每次仅限报名一人。

Seats are limited.

